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Datum: 12.4.2010

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 2. SEJE Z DNE 21. 12. 2010

1. SAMO VESEL

• Postavil je vprašanje koliko tožb je občina Postojna imela v preteklih letih, kdo so tožbene  
stranke v postopku in koliko je občina od tega tožb dobila in koliko izgubila? 
Odgovor:
Ker gre za obsežno evidenco, bo odgovor pripravljen do naslednje seje občinskega sveta. 

Boštjan Udovič
Podsekretar za premoženjsko pravne zadeve

• Zanima ga, kolikšne plače imajo posamezni podžupani v občini Postojna. 
Odgovor:
Zvone Černač – 45. plačni razred
Margareta Srebotnjak Borsellino – 41. plačni razred
Boštjan Stegel – 41. plačni razred
Vsi podžupani opravljajo funkcijo nepoklicno, kar pomeni, da jim pripada 50% plačila, ki 
bi ga prejeli, če bi funkcijo opravljali poklicno.  

Boštjan Udovič
Podsekretar za premoženjsko pravne zadeve

 

• Dal  je  pobudo,  da  se  na  spletni  strani  občine  po  ukinitvi  nazaj  aktivira  arhiv  sej  iz  
prejšnjih mandatov. 
Odgovor:
V zadnjem času se soočamo s počasnostjo delovanja portala Občine, zato bi brskanje po 
starejših gradivih še bolj upočasnilo delovanje portala. Gradiva so dosegljiva v uradnih 
prostorih občine v času uradnih ur.   

Dolores Dolenc Bajc
Pomočnica župana za informatiko

• Dal je pobudo, da se vsem novim članom občinskega sveta,  posreduje v fizični  obliki  
Statut Občine Postojna in Poslovnik občinskega sveta.
Odgovor:
Statut  Občine  Postojna  in  Poslovnik  občinskega  sveta  sta  bila  posredovana  po  pošti 
23.12.2010.

Biserka Morel
Referentka za družbene dejavnosti 

10-2



Občina Postojna 3. seja občinskega sveta

• Dal je  pobudo, da se pred hotelom Kras uredi ustrezno parkirno mesto, kjer lahko vozila,  
ki  prevažajo denar in  razne varnostne službe ustavijo  na označenem parkirišču,  ki  je  
namenjeno samo temu.  
Odgovor:
Jamska cesta je urejena v skladu s projektno dokumentacijo, na katero je izdala soglasje 
tudi Direkcija RS za ceste, ki je upravljavec te ceste. Razširitev vozišča na ovinku Jamske 
ceste pri Titovem trgu je namenjena temu, da se lahko nemoteno srečata dve tovorni vozili 
oziroma avtobusa in ne parkiranju, kot se sedaj pogosto dogaja. Zato izvedba parkirišč na 
tem mestu ni mogoča.
Nadzor  nad  parkiranjem  se  izvaja  in  se  bo  v  primeru  pogostejših  kršitev  zaostroval. 
Varnostne službe, ki za potrebe prevoza denarja in drugih vrednostnih pošiljk, lahko z 
uporabo rumenih utripajočih luči ustavijo na cesti za toliko časa, kot je nujno potrebno za 
opravljanje  del  in  smejo  zapeljati  tudi  v  območje  za  pešce  in  v  območje  umirjenega 
prometa, če je to potrebno zaradi opravljanja del (1. odstavek 128. člena ZVCP). Zato 
varnostnih služb ne moremo kaznovati, jih bomo pa opozarjali, da se naj ustavljanja na 
cesti čim manj poslužujejo.

Urban Pinter
Višji svetovalec za  investicije, vodja režijskega obrata

2. DOMINIK FAJDIGA

• Daje pobudo, da se v primeru ko zapade sneg določi katere ulice imajo prednost in da se  
istočasno spluži ceste in pločnike. 
Odgovor:
Prioritete pluženja so navedene v letnem planu izvajalcev zimske službe.  

Urban Pinter
Višji svetovalec za  investicije, vodja režijskega obrata

• Spletna stran Občine Postojna je zelo počasna, ali je kakšna možnost, da se to zadevo  
odpravi tako, da bi spletna stran hitreje delovala. 
Odgovor:
S  portalom  gostujemo  na  strežniku  izven  občinske  stavbe.  Pobudo  smo  posredovali 
skrbniku strežnika, odgovora še nismo prejeli.  

Dolores Dolenc Bajc
Pomočnica župana za informatiko

3. GORAN BLAŠKO

• Daje  pobudo,  da  se  na  seji  omogoča  internetno  povezavo.  Da  se  dodatno  gradivo  
zagotovi tri ure pred sejo v elektronski obliki in da se gradivo pošilja v dveh oblikah in  
sicer v PDF-ju in v doc. dokumentu. 
Odgovor:
Pobuda  glede  dvojne  oblike  gradiva  je  že  upoštevana,  ustrezna  tehnična  ureditev 
prostorov v katerih se izvajajo seje občinskega sveta pa bo izvedena v najkrajšem možnem 
času.
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Boštjan Udovič
Podsekretar za premoženjsko pravne zadeve

• Daje pobudo, da se uredi javna razsvetljava med osnovno šolo in vrtcem na Kremenci, saj  
je v jutranjih urah še vedno tema, luči se pa prehitro ugasnejo.
Odgovor:
Javna razsvetljava med osnovno šolo in vrtcem na Kremenci je urejena.

Urban Pinter
Višji svetovalec za  investicije, vodja režijskega obrata

5. UROŠ PETOHLEB

• Postavil je vprašanje kako je urejeno z turistično informacijsko točko v občini Postojna. 
Odgovor:
Trenutno delujejo turistične informacijske točke pri Kompasu Postojna, pri Turističnem 
društvu Postojna na Jamski cesti in pri Postojnski jami.

Boštjan Udovič
Podsekretar za premoženjsko pravne zadeve

• Dal  je  pobudo,  da  se  po  dveh  dneh  posreduje  magnetogram  oziroma  posnetek  seje  
svetnikom po elektronski pošti.
Odgovor:
Posnetek seje je takoj, ko ga na občini prejmemo, objavljen na spletni strani, od koder si 
ga zainteresirani v vsakem trenutku lahko presnamejo.

Boštjan Udovič
Podsekretar za premoženjsko pravne zadeve

• Katere odvetniške hiše zastopajo Občino Postojna in koliko je znašal strošek odvetniških  
storitev v letu 2010. Na kakšnem razpisu so bili odvetniki izbrani in kdaj? 
Odgovor:
V  letu  2010  so  Občino  Postojna  v  različnih  postopkih  zastopali  naslednji  odvetniki 
oziroma »odvetniške hiše«:

 Odvetnik Blaž Poljanšek
 Odvetnik Igor Trebec
 Odvetnica Mateja Strmole
 Odvetniška pisarna Mužina in partnerji d.o.o.

Skupni znesek odvetniških storitev je v letu 2010 znašal 34.276 EUR. Storitve pravnega 
svetovanja  se  najemajo  v  skladu z  določbami  ZJN-2.  Poleg  tega  se storitve  plačujejo 
skladno z odvetniško tarifo, zato med različnimi izvajalci ne prihaja do razlik.

Boštjan Udovič
Podsekretar za premoženjsko pravne zadeve
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• Za potrebe ogrevanja Kulturnega doma naj se poišče ustrezno rešitev, da ne bo problema  
s hladnimi prostori v času kulturnih prireditev.
Odgovor:
Na Občini Postojna se že dalj časa razmišlja o kompletni prenovi ogrevalnega sistema v 
Kulturnem domu Postojna.  To  je  kompleksen  problem,  ki  zahteva  poleg  posodobitve 
samega  ogrevalnega  sistema  tudi  dodatne  posege  glede  tesnitve  zgradbe,  saj  tudi  ob 
temeljitem ogrevanju nastajajo velike toplotne izgube. Vrednost investicije se ocenjuje na 
cca 100.000 EUR.

Miran Žitko
Višji svetovalec za družbene dejavnosti

6. IZTOK PODBREGAR

• Daje pobudo, da se prehod za pešce na Ljubljanski cesti pri Hotelu Kras v Postojni in  
pred OŠ Antona Globočnika  opremi z tipko s katero lahko pešec vključi zeleno luč za  
pešce. Na ta način se bo povečala varnost šolarjev.
Odgovor:
Gostota prometa na Ljubljanski cesti ni takšna, da bi bilo potrebno izvesti semaforje, so pa 
že pripravljeni projekti svetlobne ureditve prehodov za pešce (s talnimi lučkami), vendar v 
2011 izvedba še ni predvidena.

Urban Pinter
Višji svetovalec za  investicije, vodja režijskega obrata
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